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uioj . Mazouiieckie PROTOKOL Nr 19
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczeiistwa PubIicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo si\l w dniu 1 lutego 2012 roku

o godzinie 1615 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radodlaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej p.

Hubertem Komorowskim.
5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Monitoringu, Zarzadzania Kryzysowego

i Obronnosci p. Miroslawem Grykalowskim,
6. Sprawy rozne,
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porz<Jdku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
p. Hubertem Komorowskim.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec udzielil glosu Naczelnikowi Hubertowi
Komorowskiemu.

Naczelnik Hubert Komorowski poinformowal, ze od 1 stycznia 2012 roku weszla w zycie
nowelizacja ustawy 0 ochronie zwierzat; wspornnial 0 zmianach jakie zaszly poprzez
nowelizacje ustawy; zwiekszyly sie obowiazki gminy polegajace na calodobowej opiece
weterynaryjnej, wylapywaniu zwierzat i umieszczaniu ich w schronisku, dokarmianiu wolno
zyjacych kot6w, sterylizacji zwierzat; zastanawiamy sie nad wprowadzeniem doplat do
sterylizacji zwierzat prywatnych wlascicieli; Naczelnik poruszyl problem szczepien zwierzat,
dlatego chcemy przeprowadzic akcje i przyporninac 0 obowiazku szczepienia zwierzat;
zwr6cil sie z pytaniem do radnych; co panstwo mysla 0 doplatach do sterylizacji zwierzat
prywatnych wlascicieli?

Przewodniczacy Komisji zwr6cil uwage, czy jezeli dobrze rozumie najwazniejsza kwestia
w tej chwili jest przyjecie uchwaly w sprawie programu opieki i zapobiegania bezdornnosci
zwierzat do 31 marca 2012, tak?

Pan Naczelnik poinformowal, rowniez, ze do 31 marca 2012 roku musi zostac przyjeta
uchwala jednak musi bye jeszcze zaopiniowana przez organizacje pozarzadowe, kt6re dzialaja
na terenie gminy tj.: Straz Zwierzat, Weterynarz Powiatowy i organizacje lowieckie
(dzierzawcy i zarzadcy obwod6w lowieckich dzialajacych na obszarze gminy); wspomnial 0

obowiazku zawartym w uchwale mowiacyrn 0 wskazaniu gospodarstwa, kt6re bedzie
przyjmowac bezdomne zwierzeta gospodarcze.



Naczelnik skierowal pytanie do czlonkow komisji co uwazaja na temat doplat do sterylizacji i
czopowania zwierzat prywatnych wlascicieli,

Czy sprawdzane jest to czy zwierzeta bezdomne rzeczywiscie trafiaja do schroniska?

Pan Naczelnik potwierdzil.

Radny Marek Szczepanowski wspomnial 0 dw6ch mieszkankach miasta Marki na temat
kt6rych realizowany byl program telewizyjny, poswiecony opiece nad bezdomnymi kotami;
kobiety te przyjmuja koty od rnieszkancow, opickuja sie nimi, sterylizuja, karmia, moze
gdybysmy te panie dofinansowali, to bye moze beda wstanie zaj'l.e sie ta kwestia,

Radny Tomasz Paciorek powiedzial, ze jest przeciwko temu aby gmina partycypowala
w kosztach na sterylizacje i czopowanie zwierzat, poniewaz jego zdaniem to na wlascicielu
zwierzecia spoczywa obowiazek i odpowiedzialnosc.

Radny Jacek Orych potwierdzil, ze nie jest za doplatami do czipowania i sterylizacji zwierzat
posiadajacych wlasciciela; zastanawial sie czy nie powinnisrny wrocic do podatku od
posiadanych zwierzat,

Naczelnik powiedzial, ze rozwazone bedzie rozwiazanie, kt6re proponuje radny Jacek Orych.

Radny Jacek Orych zapytal 0 wspolprace ze Stowarzyszeniem Strazy Zwierzat w Markach
jak ona przebiega w relacjach z miastem i jak Pan Naczelnik ocenia ta wspolprace?

Pan Naczelnik powiedzial, ze dzialalnosc Strazy Zwierzat dopiero sie rozwija, maja inny
zakres dzialania niz urzad; oni nie rozwiazuja za nas problem6w, jednak wspolpraca uklada
sie pomyslnie,

Radny Tomasz Paciorek zwrocil sie z pytaniem czy miasto bedzie dofinansowywalo dzialania
Strazy Zwierzat?

Naczelnik poinformowal, ze z informacji jakie posiada zostal zlozony stosowny wniosek do
Rady Miasta Marki przez stowarzyszenie Straz Zwierzat.

Radny Tomasz Paciorek poinformowal, ze Rada Miasta nie dysponuje wolnymi srodkami;
czy w budzecie zostaly zabezpieczone srodki dla Strazy Zwierzat?

Radny Jacek Orych przypomnial, iz na wczesniejszym posiedzeniu Rady Miasta
wnioskowalismy 0 takie srodki, pomysl ten rna zostac przemyslany.

Przewodniczacy Komisji podkreslal, ze w zwiazku z przewidzianymi w planie pracy komisji
takimi zagadnieniami jak m.in.: zabezpieczenia przeciwpowodziowe, przygotowanie miasta w
przypadku wylania rzeki zaproszony zostal na posiedzenie komisji Naczelnik Wydzialu
Monitoringu, Zarzadzania Kryzysowego i Obronnosci Pan Miroslaw Grykalowski.

Przewodniczacy Komisji udzielil glosu Naczelnikowi..

Naczelnik poinformowal, ze przez miasto Marki przeplywaja dwie rzeki, rzeka Czarna kt6ra
nie jest zabezpieczona zadnyrni walami przeciwpowodziowymi, poniewaz jest to teren objety



programem Natura 2000; jest to rzeka kt6ra w spos6b naturalny rna plynac i w spos6b
naturalny rna wylewac, jesli beda wezbrania; odwrotnie jest z rzeka Dluga, kt6ra jest
obwalowana na calej dlugosci; w roku ubieglyrn pisalismy kilka razy do zarzadcy rzek
odnosnie rzeki Dlugiej, kt6ra w pewnym punkcie przecina miasto, robilismy to ze wzgledu na
bezpieczenstwo mieszkancow.

Przewodniczacy Radoslaw Dec zapytal czy dokonywane sq kontrole obwalowan i jak czesto?

Naczelnik Hubert Komorowski powiedzial, ze kontrolowane sa te rzeki zwlaszcza wtedy
kiedy jest niski stan wody i widoczne sa waly, natomiast ciagla obserwacje prowadzimy kiedy
jest podwyzszony stan wody.

Radny Szczepanowski poinformowal, ze jego zdaniem nadlesnictwo przecielo wszystkie
drzewa, kt6re tarasowaly rzeke Czarna; radny Marek Szczepanowski wspomnial, ze nie
zrobilismy nic w sprawie ogrodzen rnieszkancow, kt6re wchodza w rzeke Czarna oraz
wylewanymi sciekami do rzeki Czamej.

Radny Tomasz Paciorek powiedzial, ze skoro na rzece Czarnej sa pewne nieprawidlowosci tj.
wylewane szambo czy ogrodzenia wchodzace w linie brzegowa; to ja proponuje zaprosic
odpowiedzialne osoby i zadac im pytanie, co panstwo zrobiliscie przez te 4 lata.

Pkt. 5. Spotkanie z naczelnikiem Wydzial" Monitoring", Zarz<!dzania Kryzysowego
i Obronnosci p. Miroslawem Grykalowskim.

Naczelnik Miroslaw Grykalowski przedstawil prezentacje multimedialna dot. systemu
monitoringu w Markach. Zalacznik ill 2.

W dalszej czesci dyskusji nie podjeto,

Pkt. 6.Sprawy rozne.

Radna Przybysz-Piwko przypomniala Panu Przewodniczacemu Komisji Radoslawowi
Decowi 0 powolaniu komisji ws. barierek wzdluz ul. Pilsudskiego w Markach.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz w kr6tkim czasie zajmie sie ta kwestia; osoby
kt6re beda zainteresowane udzialem w komisji proszone sa 0 zasygnalizowanie tej kwestii,
mozemy stworzyc zespol i objechac Marki i przeprowadzic wstepna analize.

Radny Jacek Orych zapytal co sie dzieje z pismem mieszkanca Marek Pana Piotra
Mataczynskiego zlozonym w sierpniu 2011 roku.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz komisja bedzie analizowala ta sprawe
w przyszlym miesiacu.

Pkt. 7. Zamkniecie posiedzenia

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1745 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,



Protokolowala:,
Anna Broma
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